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Dagsorden 

 Beskrivelse 
1. Dagsorden 

 
Rammer for mødet  
 

1. Princip for digital 
dannelse 
 
Formål: 
At vedtage 
princippet for 
digital dannelse 
 

Jakob kommenterer på udkastet til princip. Der er fokus på, hvor 
der er foretaget ændringer i forhold til den senest bearbejdning.  
Skolebestyrelsen har haft adgang til udkastet inden mødet og 
medlemmernes kommentarer er indtænkt i det udkast Jakob 
præsenterer 
 
Dialog i skolebestyrelsen. 
 
Bestyrelsen vedtager ikke princippet for digital dannelse i dag. De 
nye perspektiver og holdninger indarbejdes i et nyt udkast, som 
drøftes på næste skolebestyrelsesmøde 
 

2. Orientering fra 
skoleledelsen 
 
Formål: 
Kort orientering om 
aktuelle områder. 
Ikke plads til 
diskussion. (Punkter 
der kræver mere, 
sættes på et 
kommende møde) 
 

Økonomi 
 
Ny teknisk serviceleder fra 1.november.  
Under den administrative ledelse og ikke under skoleledelsen.  
 
Den faseopdelte skole 
Ledelsen arbejder videre med tankerne om en to-faseopdelt skole. 
Skolebestyrelse og medarbejder inddrages på et senere tidspunkt. 
 
Elevforeningen 
Kathrine Vinter har en forespørgslen om skolebestyrelsen finder 
en ”Elevforening for tidligere elever” relevant 
 
Alkoholfrie skolearrangementer 
Praksis er, at det ikke er alkohol, men der er ikke udarbejdet et 
princip for det 
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Afslag fra udepuljen 
Beder Skole har ikke fået del af de 15 millioner. Ny pulje næste år. 
Det drøftes på næste møde og der skal arbejdes videre med emnet 
og eventuelt søges fonde 
 
Afbrudsrapport fra UU 
Der er meget få elever fra Beder Skole der de sidste 2 skoleår, har 
afbrudt deres ungdomsuddannelsesforløb. Vi ligger meget lavt i 
Aarhus Kommune. Tallet dækker også elever fra vores 
specialklasser.  
 
Ny hjemmeside 2. kvartal 23 
 
EVA-rapport (Danmarks evalueringsinstitut) om SLF 
Beder Skole har deltage i fokusgruppeinterviews i forbindelses 
med Stærkere læringsfællesskaber i Aarhus Kommune. 

 
3. Beslutninger/ 

Kvalificeringer af 
beslutninger og evt. 
beslutninger om 
videre processer 
 
Formål: 
Punktet skal munde 
ud i konkrete 
anbefalinger fra 
skolebestyrelsen og i 
eventuelle 
handlingsplaner og 
nedsættelse af 
arbejdsgrupper fra 
skolebestyrelsen. 
Det er afsat tid til 
kvalificering 
 

Trafikkampagne og opfølgning på skolevejsanalysen 
Næste møde 

 
Skolens deltagelse i gudstjenester og samarbejde med 
sognet 
Næste møde  

 
Opsamling på Fællesmødet 
Skolebestyrelsen tilstræber at elevrådet deltager i de 2 årlige 
møder hvor SFO-forældreråd også deltager 

 
Større skolearrangementer og traditioner 
Personalerepræsentanterne undersøger mere og medbringer data 
til februar mødet. 

 
Opfølgning på sparekatalog 
 
Eventuel skrivelse til B&U om bekymring for 
klyngeskole-begrebet og Nest på Beder Skole 
Skolebestyrelsen vil gerne sikre at de forudsætninger der var ifht 
at blive Nest skole, også gør sig gældende fremadrettet. Anne og 
Lars udarbejder en skrivelse til B&U 

4. Ordet er frit 
 

Formål: 
At alle medlemmer 
har mulighed for i 
gensidig forståelse 
af skolens bedste at 
orientere om evt. 
henvendelser eller 

 
Hjemmeside om Nest på Beder Skole linker til den kommunale 
hjemmeside om Nest i Aarhus Kommune. Her nævnes Beder 
Skole og ADHD ikke. 
Der rettes henvendelse til PPR ifht opdatering af den kommunale 
hjemmeside   
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andet af relevans 
for den samlede 
bestyrelse eller for 
skolen 

5. Nest 
 
Formål: 
At orientere  
skolebestyrelsen om 
det daglige arbejde 
med Nest i 0.a og 
1.c. 
Vurdering af Beder 
Skoles kommunika-
tionsstrategi 
vedrørende Nest. 
 

Katrine, der er lærer i 1.c, vil give skolebestyrelsen et indblik i 
hverdagen i en Nest-klasse, og hvordan vi praktiserer Nest-
principperne lokalt på Beder Skole.  
 
Dialog i skolebestyrelsen.  
 
Skolebestyrelsen forsøger at afdække, hvordan der kommunikeres 
om Nest fx på møder og skolens hjemmeside. Det vurderes, om 
der skal ændres i denne strategi.  
 
Udskydes til næste møde, da der er afbud fra Kathrine 

6. Punkter til 
kommende møder 
 
Formål: 
Hvad skal 
prioriteres på det 
kommende møde 
 

• Procesplanen og fundamentet for principper på Beder 
Skole skal drøftes. Hæfte 4 – giver det anledning til andre 
principper. Skal med som bilag og Brian sender det til 
Lars/Anne 

• Princippet for digital dannelse, kommunikation og trivsel 

• Mobiltelefoner på Beder Skole 

• Elevforening for gamle elever 

• alkoholfri arrangementer på skolen 

• Udearealerne. Skal vi gå videre med fonde mm.? 

• Trafikkampagne og opfølgning på skolevejsanalysen 

• Skolens deltagelse i gudstjenester og samarbejde med 
sognet 

• Nest på Beder Skole – punktet fra dagens dagsorden 

• Hvem holder tale til dimission 21/06? (Jakob)  

• Større skolearrangementer og traditioner (mødet i 
februar) 

 
7. Eventuelt 

Opsamling på 
tidligere punkter 
 
Formål: Hvad 
mangler vi at 
afslutte fra dagens 
møde? 
 

Hvem holder tale til dimission 21/06? Forslag om Jakob.  
 

 
Vi ses 
 
Anne, Christian og Lars 


